
 

 
Zápisnica 

9.   zasadnutia  OZ v Bánovciach nad Ondavou 

konaného v stredu 13. marca 2024   o 16. 30 hod. 

 

Otvorenie 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní  ! 

V zmysle § 12 zákona o obecnom zriadení otváram rokovanie obecného zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou, 
na ktorom vás všetkých  srdečne vítam.  
Konštatujem, že z celkového počtu poslancov OZ  7 je prítomných   7 poslancov   OZ, takže v zmysle § 12 odst. 7 
zákona o obecnom zriadení je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. 
 
Na dnešné zasadnutie OZ je tento návrh programu: 
 
    1.  Otvorenie 

    2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  

    3.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

   4.  Rozpočtové opatrenie číslo  5/2023. 

    5.  Rozpočtové opatrenie číslo  1/2024. 

    6. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Bánovce n/O 

    7. Žiadosť o odpredaj obecného pozemku 

    8. Informácia  o stave žiadosti  Obecný dom 

    9. Informácia o stave žiadosti Úprava verejného priestranstva ,,Stočok „ 

  10. Informácia o stave žiadosti Rekonštrukcia cesty na miestnom cintoríne  

  11.Cenová ponuka firma Meratech –Solar s.r.o. 

  12.Informácia o dlhopisovom programe Voda spieva 

  13. Príprava Bánovského Čurbesu 

  14. Príprava stretnutia s občanmi ohľadne triedenia odpadu. 

  15.   Rôzne. 

          -  železnice SR –úhrada za vyrub stromov 

          - environmentálny fond –technické vybavenie traktor a príslušenstvo 

         -  kultúrne akcie   

         - brigády   

  16.  Diskusia  

  17. Z á v e r 



 

 

Doplnenie programu: 
Starostka : 

Ja by som navrhovala doplniť pozvánku o rozpočtové opatrenie 2/2024 v bode 6 tejto pozvánky 

Má niekto z poslancov k predloženému návrhu programu doplňujúce návrhy alebo pripomienky?    

 

(Hlasovanie- nadpolovičná väčšina prítomných poslancov) 
 

Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem, konštatujem, že  dnešné zasadnutie OZ sa bude niesť podľa predloženého programu. 
 
Doplnenie do programu :   
Návrh na zmenu programu  zasadnutia OZ je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov.  
          
V závere skonštatovala, že  dnešné zasadnutie OZ sa bude niesť podľa predloženého doplneného programu . 
 
 
2.  Určenie zapisovateľa a  určenie overovateľov zápisnice 
 
Za  zapisovateľku poverujem  :     Geročová Ľudmila 
 
Za overovateľov zápisnice poverujem : Janinda Radovan, Čuhaničová Mária   
                                   
3.   Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. : 
Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo  15.decembra  2023, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla  
54-65.  
 
Návrh na: 

Uznesenie číslo  66 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  13.marca.2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
 
I. Berie na vedomie 
   Informáciu  o plnení uznesení zo dňa  15.decembra 2024 
 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 



 

 4. Rozpočtové opatrenie číslo 5/2023 zo dňa 19.12.2023 
Predkladá:  
Mgr. Beata Baková – účtovníčka 
Informovala poslancov o zapojení prostriedkov štátneho rozpočtu a prostriedkov od iných subjektov podľa osobit. 
predpisu do príjmovej výdavkovej časti (za prieskumné územie). Týka sa to prijatých prostriedkov na krytie 
výdavkov súvisiacich s negatívnymi dôsledkami inflácie a nenormatívnych prostriedkov na rozvojový projekt 
„Čítame pre radosť“ na základe žiadosti podanej materskou školou. Tieto prostriedky sú v zmysle interného 
predpisu zapojené do rozpočtu automaticky po oznámení alebo po prijatí, preto toto rozpočtové opatrenie 
predkladáme obecnému zastupiteľstvu na vedomie. 
 
Diskusia: 
Poslancom informácia postačila a nemali pripomienky ani otázky 
 
Návrh na: 

Uznesenie číslo  67 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

 zo dňa  13.marca.2024  
 

K rozpočtovému opatreniu 5/2023 zo dňa 29.12.2023 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade s § 11 ods. 4 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. b) § 14 
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. 

 
I. Berie na vedomie: 
   a) rozpočtové opatrenie 5/2023 zo dňa 29.12.2023  Rozpočtové  opatrenia tvorí  prílohu zápisnice 
  číslo 1.  
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 
 
 
5. Rozpočtové opatrenie číslo 1/2024 zo dňa 11.3.2024 
Predkladá:  
Mgr. Beata Baková – účtovníčka 
Rovnako ako predchádzajúce rozpočtové opatrenie, tak aj toto sa týka zapojenia prostriedkov štátneho rozpočtu      
do príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce. Obec prijala prostriedky od ÚPSVaR na dotáciu na stravné pre deti 
stravujúce sa v ŠJ, nenormatívne prostriedky na predškolskú výchovu a preddavok na voľby prezidenta. 
V kapitálovej časti boli zahrnuté prostriedky z Ministerstva financií na rekonštrukciu cesty na miestnom cintoríne vo 
výške 12 000 Eur. Na celkovú rekonštrukciu bude potrebných asi 19 000 Eur, rozdiel 5 000 Eur navrhujeme 
obecnému zastupiteľstvu schváliť čerpanie rezervného fondu. V príjmových finančných operáciách boli prevedené 
nevyčerpané prostriedky z roku 2023 – MŠ rozvoj. projekt, ÚPSVaR stravné, Environfond – traktor,náves... 
Na základe uvedeného navrhujeme poslancom vziať na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 
 
Diskusia: 
Poslancom informácia postačila a nemali pripomienky ani otázky 
 
 
 
 
 
Návrh na : 
 



 

Uznesenie číslo  68 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

 zo dňa  13.marca.2024  
 

K rozpočtovému opatreniu 1/2024 zo dňa 11.03.2024 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade s § 11 ods. 4 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  a na základe ods. 2 písm. b) § 14 
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p. 
 
I. Berie na vedomie: 
    rozpočtové opatrenie 1/2024 zo dňa 11.03.2024. Rozpočtové  opatrenia tvorí  prílohu zápisnice 
  číslo 2.  
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 
 
  
 6.Rozpočtové opatrenie 2/2024 zo dňa 11.3.2024 
Predkladá:  Mgr. Beáta Baková – účtovníčka OcÚ 
 
Príjmová časť rozpočtu je navýšená o 2 091 Eur v bežných príjmoch (dobropisy z vyúčt. energií za r. 2023), 
o 675,74 Eur prevodom nevyčerpaných prostriedkov predchádzajúcich rokov (ŠJ) a finanč. operáciami vo výške 
5 000 Eur na čerpanie z rezervného fondu na spolufinancovanie rekonštrukcie cesty na miestnom cintoríne. 
Výdavková časť rozpočtu je v bežnom rozpočte navýšená o 1 383,20 Eur. Podstatnú časť tvoria presuny medzi 
funkčnými klasifikáciami z dôvodu úpravy položiek energií podľa stanoveného harmonogramu preddavkov od 
dodávateľa a odhadom spotreby pri inteligentnom meraní spotreby na 3 odberných miestach. Úpravou položiek 
energií znížením schváleného rozpočtu na r. 2024 o 6 195 eur boli prefinancované výdavky a naplánované 
výdavky v najbližšom období napr.: plánovaná oprava strechy obecného klubu odvodnením - úprava položky o 1 
584 Eur (podľa predloženej cenovej ponuky celk. suma 1 684 Eur); OBECNÝ DOM – za služby – spracovanie 
podkladov pre verejné obstarávanie na „projektovú dokumentáciu“ rekonštrukcie budovy obecného domu - 400 
Eur, spracovanie 
podkladov a realizáciu VO „stavebný dozor“ – 400 Eur o OBECNÝ DOM – energetický certifikát súčasného stavu 
budovy – 1 200 Eur; energetické hodnotenie navrhovaného stavu – 1 440 Eur, a i. 
V kapitálovom rozpočte je navrhnuté čerpanie z rezervného fondu v odhadovanej výške 5 000 Eur na 
spolufinancovanie projektu „Rekonštrukcia cesty na miestnom cintoríne“.  
 
Diskusia:   
 
Poslancom informácia postačila a nemali pripomienky ani otázky 
 

návrh na                                                      Uznesenie číslo 69 

z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 
 

K rozpočtovému opatreniu číslo 2 /2024 zo dňa 11.3.2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena b) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I. S ch v a ľ u j e 
 a) rozpočtové opatrenie  číslo 2/2024 zo dňa 11.3.2024. Rozpočtové  opatrenia tvorí  prílohu zápisnice 
  číslo 3.  



 

b) OZ na základe na základe § 15 zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov     s c h v a ľ u j e      použitie rezervného fondu vo výške  5 000 Eur na rekonštrukciu 
cesty na miestnom cintoríne.  
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,     
        Janinda Tomáš, Janinda Radovan 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: 0    
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 
 
 
  7. Návrh - Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Bánovce nad Ondavou  
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 
                      :  Mgr. Beáta Baková – účtovníčka OcÚ 
 
Poslanci obdržali materiál k schvaľovaniu. S tými zásadami hospodárenia s fin. prostriedkami sa viaže aj uznesenie 
k výške fin. prostriedkov v rozpočt. opatrení, o ktorom môže rozhodnúť starosta obce. Navrhnuté sumy boli vo 
výške 7 000 Eur na presuny v príjmovej časti a medzi položkami v rámci každej funkčnej klasifikácie vo výdavkoch 
a vo výške 10 000 Eur na presun medzi jednotlivými funkčnými klasifikáciami.  
 
Diskusia:  
Poslanec Janinda Radovan navrhol tieto sumy zjednotiť na rovnakú sumu 7 000 Eur. Ostatní poslanci súhlasili s jeho 
návrhom a bol predložený návrh na  

 
Návrh na : 

Uznesenie číslo  70 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa  13. marca 2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 

I. S ch v a ľ u j e:  
Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Bánovce nad Ondavou  
 
II. S ch v a ľ u j e : 
Starosta obce v zmysle čl. 4 ods. 5 Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce rozhoduje o rozpočtových 
opatreniach: 

a. Presun rozpočtových prostriedkov medzi položkami v rámci príjmovej časti rozpočtu v celkovej výške         
do 7 000 Eur. 

b. Presun rozpočtových prostriedkov medzi jednotlivými funkčnými klasifikáciami v celkovej výške do 7 000 
Eur 

c. Presun rozpočtových prostriedkov medzi položkami v rámci každej funkčnej klasifikácie v celkovej výške    
do 7 000 sumárne, pri dodržaní rozpočtových výdavkov príslušnej funkčnej klasifikácie celkom 

 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
   
 
 



 

    8.  Žiadosť o odpredaj obecného pozemku od p. Ješka Juraja 
 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková –starostka obce 
 
Starostka : 
Pred 37 rokmi bývalé  MNV predalo obecné pozemky na stavbu nových domov 4 áre a p. Eštok vlastníkom sľúbil, že 
kúria sa zbúra a pozemky sa odpredajú. Za starostu p. Maťaša sa im dali pozemky do prenájmu. Od vtedy párkrát 
niektorí vlastníci  prejavili záujem o kúpu pozemkov. Naposledy p. Fedorko prejavil záujem o kúpu, lebo si tam chce 
vysadiť sad. Žiadosť poslanci zamietli. Teraz podal žiadosť p. Ješko s tým, že aj keby sa kúria búrala, cez jeho 
pozemok by sa suť nevyvážala.   OZ by sa mali k tomu vyjadriť. 
  
Diskusia:   
Pred časom sme nepredali p. Fedorkovi a ťažko sa bude vysvetľovať, prečo teraz predávame, aj keď je to  iná 
situácia, nakoľko by to nevadilo vývozu sutiny. OZ prejednalo žiadosť, ale poslanci navrhli, aby sa mohli k danej 
žiadosti vyjadriť na najbližšom zasadnutí. 
 
Návrh na:  

 Uznesenie číslo  71 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

 zo dňa  13.marca.2024  
 
k žiadosti o odpredaj obecného pozemku od p. Ješka Juraja 

 
I. Berie na vedomie:  

 žiadosť o odpredaj obecného pozemku od p. Ješka Juraja 
 

 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
   
     
  9.  Informácia o stave žiadosti Obecný dom v obci Bánovce nad Odnavou 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 

Diskusia : Starostka : Prvý projekt na rekonštrukciu bývalého kina bol spracovaný  v r.2015/ projektant Danko/ a od 
vtedy bol projekt už 3x prerobený podľa požiadaviek v danej výzve. Pán Danko sľúbil, že daný projekt prepracuje. 
Pracuje sa na podaní  projektu Rekonštrukcia  obecného domu  v obci Bánovce nad Ondavou .Napriek 
komplikáciám a nákladom na projekt vôbec nevieme zaručiť či bude projekt úspešný. 

Návrh na : 

Uznesenie číslo  72 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 13.marca.2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p.  

Berie na vedomie: 

             Informáciu  o stave žiadosti Rekonštrukcia  Obecného domu  v obci Bánovce nad Ondavou 

 



 

Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
   
 
  10.   Informáciu o stave žiadosti ,,Úprava verejného priestranstva  Stočok 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 
 Pripravili sme projekt /spracovala p. projektantka Dankaninová/ . Nechali sme zamerať a vysvetlila som, ako by  to 
malo vyzerať, projektantka poslala projekt / poslala som vám nákres/ ´. Projektový manažér povedal, že projekt 
v takomto stave ako bol pripravený  nie je v poriadku, lebo je tam cesta, ktorá nemôže v projekte byť, lebo je to 
projekt na verejné priestranstvo.  P. Stolárik sľúbil že sa na budúci týždeň príde pozrieť a podľa odporúčaní  by p. 
Dankaninová  projekt mala pre prepracovať. 
 
Diskusia :Janinda R. – Do kedy sa má podať projekt? 
                 Starostka-  Termín je v máji. 
 
 
Návrh na: 

Uznesenie číslo  73 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 13.marca.2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p.  

Berie na vedomie: 

             Informáciu  o stave žiadosti  ,,úprava verejného priestranstva pri ,,Stočku „ 

Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
   
 
 
 
  11.  Informácia o stave žiadosti rekonštrukcia cesty na miestnom cintoríne 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 
 
Rozhodli sme sa pre opravu druhej časti cesty na cintoríne. Dala som vypracovať  predbežnú cenovú kalkuláciu – 
oslovili sme 3 firmy.  Rozhodli sme sa pre asfalt – najnižšia cena bola 15.600,- Eur. / vláda schválila na výjazdovom 
zasadaní  12000,- Eur/. Časť cesty treba asfaltovať a posledných asi 30m treba urobiť aj podklad, lebo tam nie sú ani 
panely len zem. Ak budete súhlasiť, urobíme prieskum trhu a vyberieme firmu na základe najnižšej ceny. 
 Diskusia : Poslanci súhlasili s rekonštrukciou cesty na miestnom cintoríne a poverili starostku urobiť prieskum trhu 
na výber firmy a podpísaním zmluvy. 
 
 
Návrh na :                                                         

Uznesenie číslo  74 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  



 

zo dňa 13.marca 2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v zn. n. p.   

 
I. S ch v a ľ u j e 
   Rekonštrukciu cesty na miestnom cintoríne. 
 
II. P o v e r u j e 
    Starostku obce  p. Ľudmilu Ďurčákovú urobiť prieskum trhu na výber firmy na realizáciu stavby rekonštrukcia 
cesty na miestnom cintoríne 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
 
 
  12.  cenová ponuka firmi Meratech – Solar s.r.o 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 
 
Diskusia : Voda zo strechy na obecnom klube je zvedená do žumpy, pokiaľ sa žumpa naplní, dvihne sa spodná voda 
a p. Borková ma vodu v pivnici. Poslanci hľadali spôsob ako tomu zabrániť a nakoniec sa uzniesli,  že  dažďovú vodu 
odklonia, aby neprúdila do žumpy, ale urobia výpusty po oboch stranách kultúrneho domu, kde sa voda roztečie po 
obecnom  pozemku .Dali sme urobiť cenovú ponuku na tieto práce a poslanci súhlasili s ponukou / suma je 1683,- 
€ur/. Firma Meratech – Solar s.r.o realizuje práce v priebehu roka. 
 
 
Návrh na : 

Uznesenie číslo  75 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  

zo dňa 13. marca 2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v zn. n. p.   

I. S ch v a ľ u j e  realizáciu  odklonenia dažďovej vody zo strechy v obecnom klube. Práce vykoná firma   
Meratech – Solar s.r.o v priebehu roka 2024. 

  
II. P o v e r u j e : starostku obce s podpísaním zmluvy s firmou Meratech – Solar s.r.o  
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
         Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: Janinda Tomáš    
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
 
 
  13.informácia o dlhopisovom programe voda spieva a s tým spojený list p. Maťaša 
 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 



 

Asi pred mesiacom som hovorila s niektorými poslancami o ponuke ,,Voda spieva „ poslala som Vám aj materiály. 
Zopakujem to  ešte raz. Obce sú akcionármi vodárenskej spoločnosti. Vodárenská spoločnosť by mala vyplácať 
obciam dividendy/za dvadsať rokov vyplatila 4x / a teraz nám ponúkajú možnosť dať im do správy naše akcie na 
dvadsať rokov. Je to veľká mediálna kampaň ,,Voda spieva „ a mali by sme dostávať ročne  dividendy. Obec Bánovce 
nad Ondavou  má 4409 akcií, ročne by sme mohli dostať 3512,- Eur v hrubom /a z toho ešte odviesť daň/. Ja by som 
nebola za predaj vody, lebo dnes sa ťažko dá odhadnúť, čo bude o pár rokov, aby nám niekto nezobral našu vodu, 
poprípade neprimerane nezdvihol cenu vody. Peniaze by boli dobré ale pokiaľ sa Vodárenskej spoločnosti  bude 
dariť, tak by nám mala zo zákona  vyplatiť dividendy ako akcionárom, pokiaľ sa jej nebude dariť,  tak nevie z čoho 
budú vyplácať peniaze aj cez projekt ,,Voda spieva“. Je to trochu nejasné, preto som Vám poslala a dala 
k nahliadnutiu materiály, aby ste ich mohli preštudovať a urobiť si vlastný názor. V tomto týždni sme dostali list od 
p. Michala Maťaša jedná sa tiež o odpredaj vody ale sú tam aj iné veci, s ktorými on ako občan nesúhlasí. 
Zástupkyňa p. Geročová Vám celý list prečíta. 
 
Diskusia: 

Poslanci sú proti predaju akcií.  OZ odporúča občanom, ak majú záujem , prečítať list p. Maťaša s prílohami na 
blogovisku iPravdy , s titulom „Občan pre politikov, malých či veľkých...“ 

 
Návrh na : 

Uznesenie číslo  76 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa 13.marca 2024  
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v z. n. p. 
 

I. Berie na vedomie: 
informácia o dlhopisovom programe voda spieva a s tým spojený list p. Maťaša 
II. Poslanci berú na vedomie list p. Maťaša  

 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
 
 
  14.  Príprava Bánovského Čurbesu 
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 
 
Starostka : Bánovský Čurbes robíme v júni, aby mohli vystúpiť deti z MŠ, potrebujeme vybrať dátum  navrhujem 
dátum 29.6.2024. Uvádzať B. Baková, tombola  I. Maďarová. Vybrať súbory, ale máme v rozpočte len 2 500,- 
Diskusia : Poslanci navrhli  osloviť čo najviacej podnikateľov so stánkami, aby to bolo najpestrejšie a aby občania 
mali čo najbohatší výber.  Poslanci navrhujú guľáš pre všetkých občanov, osloviť poľovníkov  jeho uvarením. 
Vydávať zamestnanci MŠ. 
 Program : 

- DJ  s ozvučenie 
- Deti z MŠ 
- Ondavčanka 
- Jurošík  
- Varenie guľášu 
- Tombola 
- Atrakcie pre deti-penová šou/L.Maťaš/Kreatívne balóny, 
- Historická kuchyňa  



 

Podľa tohto programu prekročíme rozpočet.  
 

 
Návrh na : 

 
Uznesenie číslo  77 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou  
zo dňa 13. marca. 2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Bánovce nad Ondavou  v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v zn. n. p.  

I.berie na vedomie: informáciu k príprave akcie ,,Bánovský Čurbes „ 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-          
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Ďakujem. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 
 

 

 
15.  Príprava stretnutia s občanmi ohľadne triedenia odpadu  
Predkladá:   Ľudmila Ďurčáková – starostka  obce 
 
Starostka –  Na  minulom obecnom zastupiteľstve sme uvažovali o zmene spôsobu vyvážania odpadu, nakoľko obec 
veľmi veľa dopláca a tým porušuje zákon. Poslala som p. Rusiča, aby spočítal vyložené kuka nádoby a bol tam 
rozdiel medzi faktúrou a skutočnosťou. Firma Fúra sa ohradila že oni spočitujú za niekoľko vývozov a potom urobia 
priemer.  Rozhodli sme sa, že aj my budeme sledovať každé 2 týždne počet nádob, lebo je veľa domácnosti kde 
vykladajú dva dokonca až štyri kuká nádoby. V obecných novinách som písala a prosila občanov aby triedili a tým 
pádom znížili komunálny odpad,  ale buď to neprečítali alebo je im to jedno.  
Diskusia: OZ sa rozhodlo, že stretnutie s o občanmi urobíme v klube neskoršie, keď už bude teplejšie. Obmedzí sa 
počet kuka nádob podľa počtu obyvateľov v dome, nakoľko máme vysoké náklady za zber. 
 
  15.   Rôzne. 
a) Železnice SR –  robia eletrifikáciu  a vyrúbali stromy / popri koľají/ -spoločenská hodnota stromov viacej ako 85 
0000 €ur. , zaplatia nám 10%, a to do roku 2025, ale  je zároveň určené na čo môžeme peniaze použiť. 
 
 
b) Environmentálny fond –technické vybavenie traktor a príslušenstvo. Ministerstvo ŽP nám poslalo peniaze, ale 
nemôžme použiť do doby kým nám neskontrolujú VO-čko. Tento týždeň konečne bolo skontrolované /po 5 
mesiacoch / a zároveň nám poslali pokyny. Firma  dodá traktor s príslušenstvom a po kontrole, úhrade a vyúčtovaní 
ho budeme ho môcť používať. 
 
 
c) Kultúrne akcie  
- stavanie mája  -  ako každý rok. 
-  110 výročie od narodenia Pavla Horova -  Matica Slovenská oslovila našu MS, aby napísali projekt a môžu nám 
poskytnúť finančné prostriedky, ale dnes nám oznámili, že musíme doložiť  aké akcie pripravila naša MS  uplynulé 
roky. Porozmýšľame ako to urobiť. V piatok bude stretnutie na obecnom úrade a potom uvidíme či sa nám podarí 
získať nejaké prostriedky na akciu k 110 výročiu narodenia P. Horova. Podľa toho sa dohodneme v akom rozsahu 



 

budú oslavy. Dúfam že sa nám podarí urobiť hoci v menšom rozsahu v priestoroch nášho múzea. Akciu plánujeme 
na 25. mája 2024 – v deň narodenia básnika. 
 
d) Brigády   
- Pásy na cintoríne treba urobiť nové betonové pásy, aby sme mali kde pochovávať a  zemné hroby boli pekne 
v rade.  
- Vyzbieranie odpadu z priekop, lebo sa  stále nájdu nezodpovední občania, čo povyhadzujú smetie popri ceste 
hlavne smerom na Ložín a na železničnú stanicu. Potrebovali by sme vyhlásiť brigádu na zber odpadu. Pracovníci                 
nestíhajú a keď vyrastie tráva bude sa zle zbierať. 
- Oprava chodníka na niektorých miestach  nám po štrnástich rokoch chodník sadá. Potrebovali by sme ho opraviť. 
Samozrejme najlepšie by bola rekonštrukcia celého chodníka a pre nedostatok peňazí aspoň oprava tých úsekov 
kde je najviac poškodení a to : medzi domom 233-234, pri dome 213, pri dome 195. Poprípade na iných miestach 
 
e/ Kanalizácia – končí záruka  - nahlásiť závady : oprava spodnej cesty, šachta pri čísle domu 51 ,tak isto pri č.d. 51 
ostal veľký betónový blok a na hlavnej ceste pri krčme sadla cesta a keď prechádzajú kamióny je to veľký hluk.  
 
 
16.   Diskusia : Prebiehala pri každom bode 
 
 
17.  Záver: zastupiteľstvo sa skončilo o 22 hodine. 
    

Overovatelia zápisnice :    Radovan Janinda :       ___________________________ 
 
      Mária Čuhaničová:        __________________________ 
 

 

 

 

 

 

 

 


